



Julie centre picture right

Saturday the 7th of October Moon festival at 7 PM
星期六 10月7日 星期六下午7点 中秋节

We celebrate the Moon-festival with Julie Bi Christensen's visit. Julie is a member of 'The asteroids dance company' from Holstebro. Julie will dance and tell about her groups dancing tours to China. Julie is a high-school student her mother is from Beijing and her father from Struer where they live. In the break, there will be spring rolls, finger food and moon cake.

我们庆祝中秋节，期间欢迎朱莉的到访。朱莉是 Holstebro 的“小行星舞蹈公司”的成员。朱莉将会为我们跳舞，并介绍有关她们舞蹈团在中国的演出与旅游。朱莉是一位高中生，她的妈妈来自北京，她的父亲来自 Struer，他们一家的居住地。休息时段，有春卷，零食和月饼。

Meeting point: Thriges Pl. 1, 5000 Odense C
活动地点： Thriges Pl. 1, 5000 Odense C

The evening will be free of charge as 'Odense KommunesUdviklingspulje' is sponsoring the arrangement.
本次活动免费（由欧登塞市政府给予资助）

Please sign up no later than 4th of October to Jinyu Ling / 凌金玉: +4520778781/ ruthling3@hotmail.com - Kelan Zhang / 张克兰: +45 61667358 / kelanzhang@hotmail.com

请于 9 月 1 日前报名，报名联系人凌金玉，张克兰。

Please also note the following arrangement:
Saturday the 18th of November at 4 PM we will make Jiaozi
同时也请大家关注<心桥>的后续活动:
11 月 18 日周六晚的包饺子聚餐



Heart-Bridge Odense
欢迎光临欧登塞<心桥>!

Welcome to Heart-Bridge in Odense, where you can meet Chinese and Danes and get a deeper understanding of people with different cultural backgrounds!

欢迎光临欧登塞<心桥>，你将在这里遇见中国人和丹麦人，并加深对来自不同文化背景的人们的理解。

Heart-Bridge Odense / 心桥欧登塞

Meeting point: / 活动地点： Thriges Pl. 1, 5000 Odense C

Committee: / 活动负责人： Jinyu Ling / 凌金玉: +4520778781/ ruthling3@hotmail.com - Kelan Zhang / 张克兰: +45 61667358 / kelanzhang@hotmail.com - Bente Jensen / 巖慕華: +4524223497/ bkjensen1308@gmail.com - Anne Hviid Jensen / 白爱宁: +4520113615 / annehviid@hotmail.com